
 

Zápis ze zasedání školské rady č. 1 

Gymnázia Brno, Vídeňská, příspěvkové organizace 

 
20. března 2018 

 

 
Přítomni: Ing. Jan Novotný, Ph.D., Dipl.-Kfm. Dalimil Ospalý, Mgr. Tomáš Řepa, Ph.D., RNDr. 

Radka Kočí Voznicová, Ph.D., Mgr. Petr Sekanina, Mgr. Jindřich Svoboda, David Vogel, David 

Vyhlídal  

 

Omluveni: Martin Kleinhampl 

 

Hosté: Mgr. David Andrle, ředitel gymnázia  

 

Pozn.: Výsledky hlasování o přijatých usneseních jsou uvedeny v pořadí: PRO – PROTI – 

ZDRŽEL SE.  

 

 

 

 

Program:  

 

 

1. Zahájení 
 

2. Představení nově jmenovaných a zvolených členů a jejich uvedení do funkce 
 

3. Schválení programu schůze a jednacího řádu školské rady 
 

4. Volba předsedy a místopředsedy školské rady 
 

5. Projednání rozpočtu organizace na kalendářní rok 2018 
 

6. Projednání výroční zprávy o činnosti organizace (hospodaření) za rok 2017 
 

7. Různé 

 

8. Závěr 

  



1. Zahájení 

Schůze byla zahájena v 14:30.  

 

 

2. Představení nově jmenovaných a zvolených členů a jejich uvedení do funkce 
Proběhlo představení všech přítomných členů. 

Na zapisovatele navržen David Vyhlídal. Jednomyslně schváleno. 

SCHVÁLENO (8 – 0 – 0)  

Na ověřovatele zápisu navržen Mgr. Petr Sekanina. Jednomyslně schváleno. 

SCHVÁLENO (8 – 0 – 0)  

 

 

3. Schválení programu schůze a jednacího řádu školské rady  
Jednomyslně schválen program schůze a jednací řád školské rady. 

SCHVÁLENO (8 – 0 – 0)  

 

 

4. Volba předsedy a místopředsedy školské rady 
Na předsedu školské rady navržen Ing. Jan Novotný, Ph.D. Pan Novotný kandidaturu 

přijal.  

Pan Řepa navrhl hlasování veřejnou volbou – aklamací v případech, kdy bude navržen jen 

jeden kandidát. Schváleno. 

SCHVÁLENO (8 – 0 – 0)  

Proběhla volba předsedy školské rady. Zvolen byl Ing. Jan Novotný, Ph.D. 

Hlasování (7 – 0 – 1) 
Na místopředsedu školské rady navržen Mgr. Jindřich Svoboda. Pan Svoboda kandidaturu 

přijal. Jedná se o veřejnou volbu. Zvolen byl Mgr. Jindřich Svoboda. 

Hlasování (7 – 0 – 1)  

 

 

5. Projednání rozpočtu organizace na kalendářní rok 2018 
Školská rada projednala a bere na vědomí návrh rozpočtu gymnázia na kalendářní rok 

2018. Jednomyslně schváleno. 

SCHVÁLENO (8 – 0 – 0)  

 

 

6. Projednání výroční zprávy o činnosti organizace (hospodaření) za rok 2017 
Školská rada projednala a bere na vědomí výroční zprávu o činnosti organizace za rok 

2017. Jednomyslně schváleno. 

SCHVÁLENO (8 – 0 – 0)  

 

 

7. Různé 

Proběhla diskuze ohledně počtu podaných přihlášek pro následující školní rok, o průběhu 

rekonstrukce šaten a možných budoucích investičních plánech. 

 

8. Závěr 

Školská rada předběžně naplánovala termín dalšího jednání na květen 2018 po 

slavnostním otevření zrekonstruovaných šaten. 

 

 

 



 

 

 

 

V Brně dne 20. března 2018  

 

 

 

 

Zapsal: David Vyhlídal  

 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Petr Sekanina     Ing. Jan Novotný, Ph.D. 

předseda školské rady  

 

 

 

 

 

Příloha: Prezenční listina  

Jednací řád školské rady 

Zpráva o činnosti Gymnázia Brno, Vídeňská, příspěvkové organizace za rok 2017 

z 23. 2. 2018  

Rozpis rozpočtu na rok 2018 


